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Referat fra styremøte 25.november 2010 
 
Tilstede:        Meldt forfall: 
Lars Erik Lyngdal,  leder     Ingen 
Nils Vidar Stray,   nestleder 
Tore Langaard,   orientering     
Dag Petter Sødal,  løype/hyttekomite     
Øystein Bukkholm, hopp 
Dag Erik Heier,   langrenn 
Tor Mjaaland,   komite kl.hus/rulleskianlegg 
Åse Karin Wigemyr  (ansatt) 
 
Saker: 
 
34/10 Godkjenning av innkalling og saksliste. 
 
Godkjent 
 
35/10 Godkjenning av referat fra forrige møte 21.oktober. 
 
Godkjent 
 
36/10 Orienteringssaker. 
 

a. Orientering. 
Skjer ingen aktivitet nå, men forbereder neste sesong er i full gang. 
 

b. Langrenn 
Planlagt samling på Rauland siste helg i november, ble avlyst pga kulde. 
Bruktmarkede er gjennomført, det kom inn overraskende mye utstyr. Resultatet er ennå ikke klart. 
 

c. Hopp 
Nytt møte i desember for å fordele arbeidsoppgaver i styret. Meldt på Telenor-karusellen. 
Ellers er det full aktivitet i Klappane, og med bygging på Sandripheia. 

 
d. Allidrett 

Ang. Storby-prosjektet så er svar fra Idrettsrådet kommet. Vi beholder de kr. 25 000,- som vi allerede har fått, fordi vi 
hadde drift vinter/vår 2010. Det er ukeaktivitet som gir støtte, og ikke turer. Derfor faller et foreløpig samarbeid med 
KOT bort. Per Thomas foreslår å bruke 2011 til å se på muligheter for videre drift. 
Vedtak: 

Styret er enig i dette, og det er i tråd med tidligere vedtak. 
 

 
37/10 Sponsoravtaler 
 
1.Nåværende sponsorsituasjonen: 
+Bank: 
Tor orienterte, pengene ble overført i dag. 
 
MX-sport: 
Avtalen er ok, og pengene er kommet inn. 
 
Regnskapsfabrikken/Accont on it: 
Lars Erik orienterte.  Klubben er blitt tilbudt kr. 15 000,-, avtalen var kr. 40 000,- Begrunnelsen for denne reduksjonen er at 
klubben ikke har fulgt opp sine forpliktelser i henhold til avtalen. 
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Vedtak: 

Styret godtar summen på kr. 15 000,-, men vil sende en bemerkninger om at regnskap/medlemssystemet deres som klubben 
forpliktet seg til bruke, ikke fungerte slik det skulle, og var mangelfult.  Åse Karin sender faktura. 
Lars Erik svarer bedriften. 
 
Nor-engro: 
Fortsetter avtalen,  Åse Karin sender faktura. 
 
Bestra: 
Er betalt for 2010. 
 
2. Videre sponsorarbeid: 
Nils Vidar orienterte om det utarbeidede sponsornotatet: 
 
Vedtak: 

Dag Erik skaffer 2 damer til sponsorkomiteen. Frist: Straks 
Nytt sponsormøte i løpet av desember 
Sponsorsaker skal være på agendaen på hvert styremøte. 
 
3. Intersport – ny sponsor? 
Lars Erik orienterte om interesse fra Intersport. De vil gjerne komme med et sponsortilbud. Styret må da ta stilling til dette opp 
mot MX-sports sponsoravtale, som er inngått også for 2011. 
 
Vedtak: 

Lars Erik følger opp. Når et evt. tilbud foreligger taes saken opp i styret. 
 
4. Spørsmål ifra hoppgruppa: 
Kan enkeltutøvere under junioralder inngå private sponsoravtaler? 
  
Vedtak: 

Alle må på forhånd kontakte sponsorutvalget før det innhentes private avtaler.  
 
38/10 Bergstølhytta –  hva nå? 
 
Dag Petter orienterte om framdriften så langt. Veldig bra arbeid av gruppa. 
 
Vedtak: 

Styret vedtok enstemmig at Bergstølhytta skal selges.  
Saken vil bli lagt fram for endelig behandling på årsmøtet. 
 
Gruppene tar opp saken på sine årsmøter som orienteringssak, og får evt. innspill. 
Dag Petter kontakter grunneieren for å gi en orientering om framgangen. 
 
 

39/10 Prosjekt ”nytt klubbhus”. 
 
Lars Erik orienterte.  
Ny plassering av klubbhuset i forhold til Donnhuset, skal tas opp i nytt møte med kommunen 7. desember. 
Lars Erik og Tor møter. 
Parkvesenet har et forslag til plassering som blir lagt fram i møtet. 
Lager er viktig å få med. 
 
40/10 Økonomi/regnskap 
 
1.Momskompensasjon: 
Klubben får tilbakebetalt Kr. 7000-8000 i momskompensasjon fra NIF/departementet. 
 
2. Bingo: 
Vi har fått offisiell godkjenning fra Lotteritillsynet for 2011. 
 
3. Lønninger: 
Til alle ansatte/trener/instruktørlønninger skal være utbetalt før 31.desember!!!!! 
Denne registreringen skal skje på  oppgjørskjemaet  for veldedige organisasjoner. 
 
4. Regnskap – kartkassa – orienteringsgruppa: 
Denne må vi få organisert inn på samme måte som de andre regnskapene, samt at orgnr.  til o-gruppa må slettes. 
 
Vedtak: 

O-gruppa sørger for at saken blir tatt opp på gruppas årsmøte, samt at vedtaket blir skrevet i protokollen. 
 
5. Budsjett 2011: 
Tilskudd fra hovedklubben: 
Orienteringsgruppa  kr.   10 000 
Hoppgruppa  kr.   25 000 
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Langrennsgruppa  kr. 150 000 
 
Vedtak: 

Tilskuddet til orientering og hopp er ok. 
Tilskuddet til langrenn vil også bli utbetalt i sin helhet, men med forbehold at klubben har økonomi til det, dvs at vi får inn nok 
sponsorpenger.  
 
6. Kretskontingent til ski og orientering: 
Hovedklubben bør betale dette. 
Ski  kr. 4 000,- 
Orientering kr. 5 500,- 
 
Vedtak: 

Hovedklubben betaler disse kretskontingentene. Gjelder fra 2010. Åse Karin sørger for overføringene. 
 
7. Ekstratilskudd Klappane: 
Hoppgruppa ber om kr. 25 000 – 30 000 fra hovedklubben til forprosjekt oppgradering Klappane.  
 
Vedtak: 

Styret bevilger pengene, foreløpig som lån. 
 
41/10 Årsmøte forberedelser 
 
Gruppene må på sine årsmøter velge en representant til klubbens styre. 
NB: husk kjønnsfordeling 
 
25. januar kl. ??  hoppgruppa   sted: ??? 
31. januar kl. ??  langrennsgruppa   sted: ??? 
  8. februar  kl. 18.00  orienteringsgruppa   sted:  Fylkeshuset 
  9.mars  kl. ??  Allidrett/skøyter   sted: ??? 
  9.mars  kl. ??  Klubben (loven sier innen 15.mars) sted: ??? 
 
Årsmøte skal annonseres 4 uker før, og forslag må være styre i hende 2 uker før. Dvs at det må være et styremøte like etter 2 
ukers fristen, for å kunne diskutere evt. innkomne forslag. 
 

42/10 Framdriftsplanen 
 
17.januar  Siste frist for levering av gruppenes regnskap til revisor. 
12.januar  Styremøte  klubben – årsberetning- infoskriv til medlemmene – budsjett/regnskap 
  Valgkomiteen innkalles.  Kl. 16.00 på Fylkeshuset. 
Uke 3  Medlemskontingent + infoskriv sendes ut 
Uke 6  Annonsere klubbens årsmøte 
22.februar Styremøte klubben, behandle innkomne forslag (innleveringsfrist 2 uker før årsmøte) 
  Kl. 16.00 på Fylkeshuset. 
31.januar  Idrettsregistreringen, ansvar Åse Karin 
16.februar Gruppenes årsmøtepapirer, regnskap, budsjett og underskrevet protokoll   
  leveres Åse Karin 
14.april  Styremøte 
 

43/10 Evt. 
 
1.Rulleskiløypa: 
Sannsynligvis oppstart i april 
 
2. Befaring med styret 
For at styret skal få et best mulig innblikk i hva de enkelte gruppene driver med, og hvilke anlegg klubben besitter, bør styret 
vurdere befaringer. 
 
3.Medlemskontingent 
Etter purring på medlemskontingenten, så er det ennå aktive som ikke har betalt sin kontingent for 2010.  
 
Vedtak: 

Åse Karin sender over liste til den enkelte gruppe, som får ansvar for å kreve dette inn. 
 
 
 
 
 
 
 
Ref. Åkw 26.november 2010 


